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رئيس كل بيمه مركزي اي�ران از بازپس گيري 
ي�ك ميلي�ارد و ۶4۰ ميلي�ون توم�ان وام 
كلان دريافتي توس�ط مدي�ران بيمه مركزي 
خب�ر داد و نس�بت ب�ه رقابت ه�اي مكارانه 
و ناس�الم در صنع�ت بيم�ه هش�دار داد. 
چندي پيش با منتشر شدن فيش حقوقي تعدادي 
از مديران بيمه مركزي موج��ي از انتقادها درباره 
دريافتي مديران سطح بالا در جامعه به وجود آمد. با 
انتشار اخبار حقوق هاي نجومي در ساير دستگا ه ها، 
رهبري تأكيد كردند كه بررسي حقوق ها مشمول 
مرور زمان نش��ود و مديران بركنار شده و پول شان 
به بيت المال بازگردانده شود، از اين رو مدير عامل و 
اعضاي هيئت مديره صندوق توسعه ملي به صورت 
دسته جمعي استعفا كردند. اكنون از رسانه اي شدن 
حقوق هاي نجومي هفته ها مي گذرد اما هيچ سازمان 
يا وزارتخانه اي از بركناري مديران مربوطه و ميزان 
بازگشت پول به خزانه دولت خبري نداده است. روز 
گذشته رئيس كل بيمه مركزي، عبدالناصر همتي 
كه بعد از اين وقايع دوباره به عنوان رئيس كل بيمه 
مركزي منصوب ش��د، به جمع خبرنگاران آمد و از 
بازپس گيري 1/6 ميليارد تومان از تسهيلات هيئت 
عامل بيمه مركزي خب��ر داد و گف��ت: آمده ام كه 

حاشيه ها را در صنعت بيمه به حداقل برسانم. 
رئيس كل بيمه مركزي در پاسخ به سؤالي مبني بر 
اينكه نظر شما نسبت به دريافتي مديران بيمه ها و 
بانك ها به صورت شفاف چيست و آيا آن پرداخت ها 
از ديدگاه ش��ما تخلف ب��وده يا امتيازي اس��ت كه 
مديران س��طح بالا از آن برخوردارن��د، گفت: من 
چيزي فراتر از آن صحبتي كه مقام معظم رهبري 
فرمودند را نه حق خود مي دانم كه بگويم و نه فكر 
مي كنم كه چيزي بيش از آن وجود دارد، ايش��ان 
فرمودند كه برخي از حقوق ها غيرمتعارف بوده است. 
همتي با بيان اينكه همه قب��ول داريم كه اينگونه 
وام ها و دريافتي ها غيرقابل قبول است، افزود: اين 

نظر شخصي بنده است كه اعضاي هيئت مديره و 
هيئت عامل بانك ها نبايد وامي بگيرند و اين وام ها 
بايد به كاركنان داده شود. 1۰ سال در سيستم بانكي 
فعاليت كردم و براساس آيين نامه ها اين حق من بود 
كه وام دريافت كنم اما نگرفتم و اين اعتقاد را دارم 

كه نبايد چنين وام هايي دريافت شود. 
وي با اشاره به اينكه براساس ضوابط يكسري وام ها 
و حقوق در بانك ها و بيمه ها مي توانست پرداخت 
ش��ود، تصريح كرد: بخش��ي از اي��ن دريافتي ها 
براس��اس مقررات قانوني بود، اما بخشي براساس 
برداش��ت هاي اش��تباه، غيرقانوني بوده است. در 
بيمه مركزي نيز پرداختي وام ها براساس همين 
برداشت هاي اشتباه صورت گرفته بود. رئيس كل 
بيمه مركزي ايران به آيين نامه سال ۸۸ در بيمه 
مركزي اشاره كرد كه براساس آن كه توسط رئيس 
كل، مديران دولتي، نماينده س��ازمان مديريت و 
وزارت اقتصاد تأييد شده اس��ت، ۴۰ برابر حقوق 
مكفي توس��ط مديران بيمه مرك��زي و ۴۵ برابر 
آن توسط رئيس كل بيمه مركزي به صورت وام 
ضروري قابل دريافت اس��ت و س��قفي براي آن 
مشخص نشده، اما براي كاركنان سقف مشخص 
شده است. از س��وي ديگر، براساس بند »ه« ماده 
۵ قانون برنامه پنجم توسعه فوق العاده خاص براي 
مشاغل تخصصي اعمال شد. در ابتدا همه تصور 
مي كردند كه جزو حقوق ثابت اس��ت ولي ديوان 
محاس��بات و س��ازمان مديريت اعلام كردند كه 

نيست، بنابراين از حكم خارج شد. 
همتي تصريح كرد: معتقدم اين برداشت ها خلاف 
بوده بنابراين در تاريخ 1۰ خرداد امسال طي نامه اي 
به امور مالي بيمه مركزي اعلام كردم وام هاي ۴۵ 
برابري ضروري پرداختي و اتومبيل بايد تسويه شود، 
بنابراين اعضاي هيئت عامل كه از اين وام استفاده 
كرده بودند اي��ن وام ها را بازپرداخ��ت كردند و در 
مجموع يك ميليارد و 6۴۰ ميليون تومان بازپس 

گرفته ش��د. اضافه كاري هاي شب عيد به سال ۹۵ 
بازگشت خورد و تمام وام هايي كه از اين حيث بود 

از ۹۴ تاكنون همه برگردانده شد. 
وي با بيان اينكه هيئت مديره نبايد از اين گونه وام ها 
استفاده كند و فقط اگر بس��يار ضروري باشد بايد 
استفاده كنند، تصريح كرد: وام ۵۰۰ ميليون توماني 

وام ضروري نيست بايد به آن شك كرد. 
رئيس كل بيمه مركزي ايران در پاسخ به اين سؤال 
كه اگر افرادي كه در بيمه مركزي از اين نوع وام ها 
اس��تفاده كرده اند آنها را بازپرداخت نكنند، چه 
برخوردي با آنها خواهد شد، گفت: اگر بازپرداخت 
نشود بركنار خواهند ش��د، دو نفر از آقايان براي 
بازپرداخت با كسري مواجه بودند كه چك ارائه 
كردند اما از نظر بنده پرداخت ش��ده محس��وب 
مي شود. پيگيري اين موضوع جزو وظايف بنده 
بود كه انجام دادم و اميدوارم حاشيه ها در صنعت 

بيمه به حداقل برسد. 
   رقابت هاي ناسالم در بيمه 

همتي نسبت به رقابت هاي مكارانه و ناسالم در 
صنعت بيمه هش��دار داد و گفت: رقابت فني به 
نفع صنعت بيمه اس��ت اما در رشته هاي درمان، 
آتش س��وزي، باربري و مس��ئوليت شركت هاي 
بيمه رقابت هاي ناسالم دارند. رئيس شوراي عالي 
صنعت بيمه رشد حق بيمه در سه ماهه ابتداي 
امسال را نزديك به ۲۰ درصد اعلام كرد و افزود: 
پيش بيني مي شود رشد حق بيمه تا پايان سال 

حدود همين رقم باشد. 
وي با اظهار اميدواري نسبت به اينكه ضريب نفوذ 
بيمه در كشور از ۲ رد ش��ود، گفت: آخرين رقم 
ضريب نفوذ بيمه رقم 1/۲ در پايان س��ال ۹۳ را 
نشان مي دهد اما بعيد است كه در سال ۹۴ از رقم 
رد شده باش��يم. در منطقه منا ضريب نفوذ بيمه 
قدري از ميانگين رد شده ولي ميانگين جهاني آن 
نزديك 6/۵ درصد است كه خيلي پايين محسوب 

مي ش��ود. همتي از رش��د ۳۲ درصدي خسارت 
پرداختي در صنعت بيمه طي س��ه م��اه ابتداي 
امسال خبر داد و گفت: در اين مدت 6/۹ ميليون 
فقره خسارت پرداخت شده كه نسبت خسارت به 
حق بيمه نيز به 6۲/۵ درصد كه رقم زيادي است، 

رسيده است. 
رئيس كل بيمه مركزي ايران افزود: س��هم بيمه 
شخص ثالث، زندگي و درمان بالاترين ميزان سهم 
در صنعت بيمه را به خود اختصاص داده به طوري 
كه ۷۴ درصد در سه ماه ابتداي امسال بوده است 
سهم دولتي ها ۳۲ درصد و غيردولتي ها 6۸ درصد 
بازار بوده است. وي درباره مديريت شركت هاي 
اصل چهل و چهارمي بيمه نيز گفت: وقتي دولت 
مديري را تعيين مي كند، به نظر من اين شركت، 
خصوصي نيست، بنابراين اميدواريم كه به زودي 
به دوره انتقال در بخش مديريت صنعت بيمه هم 
برس��يم. همتي گفت: در حال حاضر 1۲ درصد 
پرتفوي بيم��ه مربوط به بيمه زندگي اس��ت و از 
اين رقم ۷۰ درصد بيمه اندوختگي اس��ت يعني 
۸ درصد كل پرتفوي صنعت بيمه، بيمه زندگي 

پس اندازي است. 
وي در پاسخ به اين س��ؤال كه برخي از مشتريان 
بدحساب بعد از بالا آوردن بدهي سراغ بيمه هاي 
ديگر مي روند و به اين ترتيب هر سال به يك بيمه 
بدهكار مي شوند، راهكار بيمه مركزي در اين باره 
چيس��ت؟ گفت: حتماً بانك اطلاعاتي مشتريان 
بيمه ه��ا را راه اندازي مي كنيم و اي��ن موضوع را 

به طور جدي پيگيري خواهيم كرد. 
   كلاهبرداران جاعل عن�وان بيمه مركزي 

معرفي مي شوند
رئيس كل بيمه مركزي با اشاره به كلاهبرداري 
برخي افراد تح��ت عنوان بيم��ه مركزي گفت: 
اس��امي اين افراد نزد م��ا وج��ود دارد و فقط به 
خاطر بحث هاي حقوقي فعلًا اعلام نمي ش��ود. 
همتي در ادامه نشس��ت افزود: اين موضوع را به 
دايره حقوقي بيمه مركزي اعلام كرده ايم و اگر 
آنها بگويند كه اعلام اسامي مشكلي ندارد آن را 
اعلام مي كنيم. همتي در پاسخ به اين سؤال كه 
برخي شركت هاي بيمه براي فاميل هاي خود به 
صورت صوري نمايندگي بيمه درست كرده اند، 
گفت: اينكه نماينده بيمه براساس رابطه و ارتباط 
با مديران به كار گرفته ش��ود من هم شنيده ام و 
حتماً با آن برخورد مي شود زيرا اين گونه مسائل 
حيثيت همه بخش هاي بيمه را خراب مي كند. 
وي درباره دوشغله ها در نمايندگي هاي بيمه هم 
گفت: براساس آمار ما ۹۰ كارگزار دوشغله وجود 
دارد كه در حال بررسي و پالايش هستيم و اگر 
كساني هم واقعاً شغلي غير از بيمه داشته باشند 
آنها را اصلاح خواهيم كرد. همتي درباره نظارت 
بر شركت هاي بيمه هم گفت: نظارت ما براساس 
حمايت از اين ش��ركت ها خواهد ب��ود و بايد از 

شركت هاي بيمه اي حمايت شود. 
وي گفت:  در اين حال نظ��ارت و كنترل جدي بر 
عملكرد اين ش��ركت ها نيز ادامه خواهد داش��ت. 
همتي گفت:  به عنوان مثال مشكل بيمه توسعه كه 
خيلي از مردم را درگير كرد به خاطر مشكل نظارتي 
بود و اگر ش��ركت هاي بيمه اي احساس كنند كه 
احساس انضباطي در بيمه مركزي وجود دارد آنها 

نيز بسياري از مسائل را رعايت خواهند كرد.

تيشه كاري بر ريشه فساد 
فساد و مبارزه با آن امروزه در دنيا به يك مس��ئله جدي تبديل شده 
است و از آنجا كه تقويت فساد پايه هاي حاكميت قانوني و امنيت ملي 
را سست مي كند، تك تك مردم جامعه در حمايت از قانون و مبارزه با 

فساد داراي مسئوليت هستند. 
حقيقت آن است كه در كشورهايي كه با مباحثي چون جنگ يا تحريم از 
نوع سخت و نرمش رو به رو مي شوند تا ساليان سال مقوله فساد و مبارزه 
با آن در اين كش��ورها موضوعيت دارد و بي ترديد هر روز در رس��انه ها 
مبحث فساد از نوع مختلفش مطرح است، بدين ترتيب جامعه نبايد در 
برابر اخبار فساد دچار سستي شود و در عوض بايد هر فرد سهم خود را 

براي برچيده شدن فساد از سطوح مختلف كشور ادا كند. 
متأسفانه در كشور مان افش��اگري عليه فس��اد هنوز به يك فرهنگ 
عمومي تبديل نشده است و به نظر مي رس��د عدم مشاركت مردم در 
امر به معروف و نهي از منك��ر در زمينه هاي مختلف و به ويژه مباحث 
مربوط به فس��اد مالي، اداري و... موجب شده تا مفسدان مجالي براي 
توس��عه فعاليت هاي غيرقانوني و نامش��روع خود بيابن��د، البته يك 
نقيصه اي در امر مبارزه با فس��اد در كش��ور ايران وج��ود دارد مبني 
براينكه افش��اكنندگان فس��اد در كش��ور گاه مورد حمايت قانوني و 
نهادهاي نظارتي قرار نمي گيرند و ديده شده است كه مفسدان به ويژه 
مفاسد مالي و اقتصادي از همين امر استفاده كرده و به ساكت كردن 

افشاكنندگان به هر طريق ممكن دست مي زنند. 
   سراج: حمايت از افشاگري در دنيا به قانون تبديل مي شود

در همين راستا اخيراً رئيس س��ازمان بازرسي كل كش��ور در خرداد 
ماه س��ال ۹۵ با بيان اينكه رويكرد دنيا در مبارزه با فساد جدي است، 
خاطرنشان كرد: امروزه در دنيا حمايت از افشاگري در حال تبديل شدن 
به قانون است. هم اكنون نمايندگان سازمان شفافيت بين الملل كه مقر 
آن در برلين است، به كشورهاي مختلف سفر كرده و كشورها را توجيه 
مي كنند تا قانوني براي حمايت از كساني كه در رابطه با ناهنجاري ها 
افش��اگري مي كنند، وضع كنند. حتي در برخي كش��ورها براي افراد 
افشاگر محافظ مي گذارند. اميدواريم ما نيز بتوانيم در كشورمان هم از 
اين افراد حمايت كنيم. يك معناي افشاگري، سوت است، مانند سوت 
در زمين فوتبال كه بايد براي كس��اني كه مي خواهند مرتكب خلاف 

شوند، سوت زده و از تخلف پيشگيري كنيم. 
همانطور كه رئيس سازمان بازرسي كل كشور اشاره كرده اند بايد مجلس 
شوراي اسلامي در حمايت از افشاكنندگان فساد در كشور قوانيني را به 
تصويب رسانند تا از طرفي به واسطه حاشيه امن افشاكنندگان فساد بر 
اشاعه فرهنگ افشاگري عليه فساد كمك شود و از طرف ديگر مفسدان 
اقتصادي، مالي و اداري و... بدانند كه مسيري براي تحت فشار قرار دادن 

و ساكت كردن افشاكننده مفاسد ديگر وجود ندارد. 
 در باب مصاديقي كه هم اكنون در زمينه فس��اد در كشور وجود دارد 
بايد به مواردي چون فس��اد اداري و مالي، ويژه خ��واري، رانت خواري، 
س��وء مديريت مديران در بخش هايي چون دولتي، تعاوني، خصوصي، 
سوء استفاده از پس��ت و مقام و عناوين، انتصاب هاي فاميلي و قومي، 
قبيل��ه اي و بي توجه��ي ب��ه شايسته س��الاري در انتص��اب مديران، 
حقوق هاي نجوم��ي، پاداش هاي نجوم��ي، پورس��انت هاي داخلي و 
خارجي، پورسانت گيري متصديان خريد كالا براي اداره جات، پرداخت 
پاداش هاي نجومي به هيئت مديره در مجامع ش��ركت هاي س��هامي 
عام، راه ندادن سهامداران جزء به برخي از مجامع شركت هاي بورسي، 
تهديد سهامدار منتقد در مجامع شركت هاي سهامي عام، مسافرت هاي 

خارجي غيرضروري برخي از مقامات و... اشاره داشت. 
از سوي ديگر نمايندگان مجلس شوراي اس��لامي نيز بايد به وظيفه 
نمايندگي خود در جهت مبارزه با مفاس��د اقتص��ادي به خوبي عمل 
كنند و ضمن تهيه و تصويب قوانين مرتبط با حمايت از افشاكنندگان 
فس��ادهاي اقتصادي، خود نيز در عرصه مبارزه با مفاسد اقتصادي به 

نقش آفريني بپردازند. 
حال كه نمايندگاني چون احمد توكلي، الياس نادران و عليرضا زاكاني 
در مجلس حضور ندارند بايد س��اير نمايندگان مس��ير اين افراد را در 
مبارزه با مفاس��د بزرگ در كش��ور پيش بگيرند و مجالي براي رشد و 
نموفس��اد اقتصادي در جامعه نگذارند، البته خوشبختانه نمايندگاني 
در مجلس شوراي اس��لامي كنوني حضور دارند كه شجاعانه با مفاسد 
اقتصادي مبارزه مي كنند اما ساير نمايندگان نيز بايد سهم خود را در 

مبارزه با مفاسد اقتصادي ادا كنند. 
بايد فرهنگ مبارزه با فس��اد تا جايي ارتقا يابد ك��ه در تمامي مجامع 
عمومي مردم بتوانند آزادانه براس��اس اصول حاكم بر امر به معروف و 
نهي از منكر به اين فريضه الهي براي ريشه كن كردن فساد عمل كنند. 
بايد فرهنگ مبارزه با فساد به گونه اي ترويج شود كه مردم در مجامعي 
چون هيئت مذهبي و مساجد، مجامع دانشجويي و... به سادگي بتوانند 

در مورد سوء مديريت ها و فسادهاي مالي افشاگري كنند. 
   مبارزه عملياتی و جدی با فساد

از ياد نبريم كه حضرت آيت الله خامنه اي رهبر معظم انقلاب اسلامي 
در مرقومه اي كه در پاس��خ ب��ه نامه آق��اي جهانگيري مع��اون اول 
رئيس جمهور، در ارتباط با برگزاري »همايش ملي ارتقاي سلامت نظام 
اداري و مقابله با فساد« منتشر كردند، آوردند: »نفس اهتمام آقايان 
به امر مبارزه با فساد را تحسين مي كنم، لكن اين سمينار و امثال آن 
بناست چه معجزه اي بكند؟ مگر وضعيت براي شما مسئولان سه قوه 
روشن نيس��ت؟ با توجه به شرايط مناس��ب و اميدبخشي كه از لحاظ 
همدلي و هماهنگي و همفكري بين مس��ئولان ام��ر وجود دارد، چرا 
اقدام قاطع و اساسي انجام نمي گيرد كه نتيجه را همه به طور ملموس 
مش��اهده كنند. توقع من از آقايان محترم اين است كه چه با سمينار 
و چه ب��دون آن، تصميمات قاطع و عملي ب��دون هرگونه ملاحظه اي 
بگيرند و اجرا كنند، موفق باشيد.« بدين ترتيب با توجه به مرقومه فوق 
رهبري مي توان اينگونه برداشت كرد كه تمامي مردم ايران در مبارزه 
با فسادهاي مالي و اقتصادي داراي مس��ئوليت هستند و با انجام اين 

مسئوليت جامعه و اقتصاد عاري از مفاسد مي شود. 

واگذاري رايگان 149هزار مترمربع زمين 
مسكوني و تجاري به مردم »شاهين دژ« 

 طرح حمايتي بنياد مس�تضعفان در راس�تاي اج�راي مولفه هاي 
درون زاي سياس�ت هاي اقتص�اد مقاومت�ي و رف�ع محرومي�ت 
در مناط�ق كم برخ�وردار كش�ور با واگ�ذاري 835 فقره اس�ناد 
مالكي�ت ب�ه محروم�ان و واج�دان ش�رايط ب�راي اولين ب�ار در 
شهرس�تان ش�اهين دژ اس�تان آذربايجان غربي اجرا مي ش�ود. 
به گزارش پايگاه خبري بنياد مستضعفان، ضيامهر عبداللهي مدير كل 
اموال و املاك استان هاي آذربايجان شرقي، آذربايجان غربي و اردبيل 
دراين باره توضيح داد: طي مراس��مي در ظهر روز چهارشنبه )امروز( با 
حضور مهندس سعيدي كيا رئيس بنياد مستضعفان و جمعي از معاونان، 
استاندار، فرماندار شاهين دژ، ائمه جمعه و جمعي ازمديران شهرستان در 
مصلاي مركزي شهرستان، تعداد ۸۳۵ فقره اسناد مالكيت به مساحت 
1۴۹ هزار متر مربع از اراضي مسكوني و تجاري به ارزش ۳۰۸ميليارد 
ريال به محرومان و واجدان شرايط اهدا خواهد شد. ضيامهر عبداللهي 
افزود: در اين مرحله از طرح حمايتي بنياد مستضعفان پس از تشكيل 
پرون��ده و طي مراح��ل اداري بر اس��اس آيين نامه هاي مص��وب بنياد 
مستضعفان، حدود ۹۹درصد املاك اهدايي به صورت كاملًا رايگان به 

مردم محروم و واجدان شرايط تقديم خواهد شد.  

 1/6 ميليارد تومان
از تسهيلات هيئت عامل بيمه مركزي بازپس گرفته شد

وام ضروري و خودروي اعضاي هيئت عامل پس گرفته شد

رئيس كل بيمه مركزي خبر داد

هادی  غلامحسینی

مانتوهاي جلو باز و مانتوهاي�ي با عباراتي به 
زبان انگليسي و ش�لوارهاي پاره،  مد تازه اي 
اس�ت كه مافياي توليد لباس هاي نامتعارف، 
امس�ال بر تن برخي جوانان نش�انده اس�ت.
 روز گذش��ته در ط��رح جم��ع آوري لباس هاي 
نامتعارف اين قبيل لباس ها از ۴۰۰ واحد توليدي 
و صنفي جمع آوري شد تا برخلاف ادعاي برخي 
از مسئولان فرهنگي كش��ور مبني بر وارداتي و 
قاچاق بودن البسه نامتعارف، اثبات شود بيش از 
۸۰ درصد توليد لباس هاي غير متعارف در داخل 
كشور و زير سر مافياي داخلي توليد لباس است. 
طرح س��اماندهي مد و لباس امسال 1۰ سالگي 
خود را پشت س��ر مي گذارد، اما همچنان آنچه 
در عمل شاهد آن هستيم يك ولنگاري فرهنگي 
در حوزه مد و لباس اس��ت. حتي تأسيس بنياد 
ملي مد و لباس و ستاد س��اماندهي مد ولباس و 
برگزاري چند دوره جشنواره مد و لباس فجر هم 
نتوانسته اين آشفته بازار را سر و ساماني دهد. در 
برابر اين، هر روز ش��اهد مدها و البسه نامتعارف 
تازه اي هس��تيم كه بر خلاف لباس هاي مناسب 
ارزانقيم��ت و در دس��ترس هس��تند؛  امري كه 
اثبات مي كند مد و لباس در كشورمان از سوي 
ش��بكه هاي زير زميني و مافياي��ي قوي هدايت 
مي ش��ود؛ مافيايي كه بيانگر نف��وذي جدي در 
اين زمينه اس��ت. روز گذشته در طرح برخورد و 
جمع آوري با لباس هاي نامتعارف در سطح عرضه 
و توليد بيش از ۴۰۰ واحد صنفي و توليدي اين 

لباس ها را عرضه مي كردند و بازرس��ي اتحاديه 
پوشاك از اين واحدها نش��ان داد بر خلاف باور 
عموم كه اين نوع پوش��اك نامتعارف را وارداتی 
می دانند بايد گفت ۸۰ درصد اين نوع پوشاك در 

داخل كشور توليد مي شود. 
    لغو جواز كسب واحدهايي

با 3 بار تخلف 
روند رو به رشد توزيع پوشاك نامتعارف از جمله 
مانتوهاي پشت نويسي شده، جلوباز و شلوارهاي 
پاره تاكنون سبب پلمب تعداد زيادي از توليدي ها 
شده است. در اين طرح بازرسان اتحاديه پوشاك 

با مراجعه به واحدهاي توليدي پوشاك نامتعارف 
به اين واحدها اخطار دادند و پوش��اك توليدي 
واحدهاي توليدي داراي سه اخطار را جمع آوري 
كردند. در اين بين برخي از توليدي ها با مشاهده 
بازرس��ان اتحاديه در توليد را باز نكردند، برخي 
توليد كنندگان اين نوع پوش��اك نيز با اعتراض 
به اين ط��رح از اخطارها و بنرهاي نصب ش��ده 
اظهار بي خبري كردند. به گفته يعقوبي، رئيس 
واحد بازرسي اتحاديه پوشاك در بازديد از اكثر 
توليدي هاي مورد مراجعه، مقدار زيادي پوشاك 
ناهنجار مشاهده و نمونه هايي از آن ضبط شده 

اس��ت. وي تأكيد مي كند: اي��ن نمونه ها پس از 
انتقال به اتحاديه مورد بررسي و در صورت احراز 
تخلف در مرحله اول همه پوش��اك توليدي اين 
واحدها جمع آوري خواهد ش��د، س��پس پلمب 
مي شوند و در مرحله سوم جواز كسب اين واحدها 

لغو خواهد شد. 
   لزوم حمايت از پوشاك اسلامي 

براي مقابله با مافياي لباس
برخورد ب��ا توليدكنندگان پوش��اك نامتعارف 
يك بخش از اصلاح فرهنگ پوش��ش است. كار 
فرهنگي و عرضه پوش��اك متناسب با فرهنگ 
و ارزش هاي ايراني و اس��لامي كه در عين حال 
بتواند از نظر زيبايي، نظر نسل جوان را هم جلب 
كند، گام ديگري اس��ت كه اگر اجرايي نش��ود 
چنين برخوردهايي ابتر مي ماند و مافياي لباس 
دوباره كار خود را از س��ر مي گي��رد تا همچنان 
ش��اهد ولنگاري فرهنگي در ح��وزه مد و لباس 
باشيم. عبد الرضا رحماني فضلي، وزير كشور هم 
در اين باره معتقد است: در نظارت ها و بازرسي ها 
بايد س��طحي نگري را كنار بگذاري��م. در مورد 
پوشاك دو سال پيش در شوراي اجتماعي كشور 
تصويب كرديم ك��ه به واحدهايي كه پوش��ش 
اسلامي توليد مي كنند يارانه تعلق بگيرد زيرا اين 
مسئله مد نظر رئيس جمهور نيز بود. اين مسئله 
توسط ش��وراي اجتماعي ابلاغ ش��د تا مغازه ها 
بتوانند با انگيزه بهتر و با قيمت مناسب تر اينگونه 

محصولاتشان را بفروشند.

برخورد گسترده با توليدكنندگان و توزيع كنندگان پوشاك غير متعارف

نقشپلمبرويمافيايداخليتوليدلباسهايغيرمتعارف
8۰ درصد مانتوهاي غير متعارف توليد داخل است

»ايرانيت« 6۰ ساله هم تعطيل شد

كارخانه ش�ركت س�هامي ع�ام ايرانيت ك�ه عمري ۶۰ س�اله در 
توليد مصالح س�اختماني در كش�ور دارد، به دلي�ل بدهي مالي و 

سوءمديريت رسماً تعطيل شد. 
هنوز مدت زيادي از انتش��ار خبر تعطيلي برخي كارخانجات بزرگ و 
قديمي كشور از جمله ارج نگذشته كه به تازگی باخبر شديم كارخانه 
ايرانيت كه عمري 6۰ س��اله در توليد مصالح ساختماني دارد، به دليل 
بدهي مالي و سوء مديريت تعطيل شده است. پيش از اين 1۰ كارخانه 
ديگر سازنده ورق هاي سيماني هم به دليل مشكلات توليد و عدم تأمين 

مواد اوليه تعطيل شده بودند. 
براس��اس اخبار رس��يده از اوضاع و احوال كارخانه ايرانيت در تهران 
و اصفهان، مسئولان ش��ركت بدون برگزاري مزايده قانوني، اقدام به 
فروش برخي از دستگاه ها و تأسيسات زيربنايي شركت به پيمانكاران 
ضايعات كرده اند، در حالي كه اين شركت سهامي عام بوده و در فروش 

سليقه اي اموال كارخانه منع قانوني وجود دارد. 
همان طور كه برخي كارگران بازمانده كارخانه ايرانيت تهران به تسنيم 
گفته اند، اين كارخانه از دي ماه س��ال گذشته عملًا توليد ناچيز خود 
را متوقف كرده و اين امر نارضايتي كارگران را به وجود آورده اس��ت. 
بسياري از كارگران حقوق هاي معوقه داشته اند و سرنوشت استخدامي  
آنها هم معلوم نيس��ت. يكي از اين كارگران گفت: اگر به اين كارخانه 
سري بزنيد اصلًا به كارخانه شباهت ندارد، دستگاه ها كهنه و آب و برق 
هم قطع شده است، البته بدهي هاي مالي و بهِ روز نكردن محصولات 
باعث شده بود اين كارخانه از دو سال گذش��ته با وجود تأمين برخي 
مواد اوليه خود نتواند فعاليت كند و هر روز با مشكلات جديدي روبه رو 
شود. امروز در دفتر مركزي اين كارخانه حدود سه نفر مشغول هستند 

و بقيه يا خود را بازخريد كرده يا به اجبار بيكار شده اند. 
------------------------------------------------------

فرمان تعزيرات برای اوضاع شكر

 وزارت جهاد ليست تمام واردكنندگان 
و دارندگان شكر را  فوراً اعلام كند

س�ازمان تعزي�رات حكومت�ي در بخش�نامه اي از وزارت جه�اد 
كشاورزي خواس�ت فوراً ليس�ت تمام واردكنندگان و دارندگان 
ش�كر و همچنين موجودي انباره�ا را به اين س�ازمان اعلام كند. 
به گزارش پايگاه اطلاع رس��اني س��ازمان تعزيرات حكومتي، سازمان 
تعزيرات حكومتي در بخشنامه اي برخورد قاطع و فوري با عوامل احتكار 

و بي نظمي در بي ثباتي عرضه شكر را خواستار شد. 
متن بخشنامه اين سازمان خطاب به مديران كل تعزيرات حكومتي در 

سراسر كشور به شرح ذيل است:
با توجه به نوسانات در توزيع، عرضه و قيمت شكر در روزهاي اخير مقرر 
شد در راستاي ساماندهي و تنظيم بازار، تمام واردكنندگان، مسئولان 
كارخانجات و بنگاه هاي توليدي، تصفيه و عرضه شكر، كالاي مذكور 
را به قيمت مصوب بدون هرگونه محدوديتي در سازمان بورس عرضه 
كنند و همچنين وزارت جهاد كش��اورزي به عنوان متولي امر ضمن 
اعمال نظارت مؤثر بر روند واردات و عرضه ش��كر توسط كارخانجات 
و ش��بكه هاي توزيع موظف به اعلام فوري ليس��ت و مشخصات تمام 
دارندگان و واردكنندگان شكر و نيز موجودي كل انبارها و ميزان خريد 
واردكنندگان به سازمان تعزيرات حكومتي مي باشند. بديهي است در 
صورت خودداري فعالان اقتصادي در اين زمينه و احراز هرگونه تخلف، 
ش��عب تعزيرات حكومتي موظف به برخورد ف��وري و قاطع با عوامل 

احتكار و بي نظمي در عرضه و بي ثباتي بهاي اين كالا مي باشند.

 خط كشتيراني قشم به خصب عمان
با 2 سفر هفتگي افتتاح شد

و  اي�ران  در  بندرعب�اس  و  قش�م  بي�ن  كش�تيراني  خ�ط 
ش�هر خص�ب در اس�تان مس�ندم عم�ان راه ان�دازي ش�د. 
محمد امين صباغي زاده نايب رئيس مديره ات��اق بازرگاني ايران و 
عمان در اين خصوص گفت: راه اندازي اين خط كشتيراني بر اساس 
تفاهم استانداران و رؤساي اتاق هاي بازرگاني استان هاي هرمزگان 
و مسندم انجام مي شود. نخس��تين حركت در اين خط كشتيراني، 
با س��فر هيئت اعزامي ايران از قش��م به خصب، با حضور اس��تاندار 
هرمزگان و رؤس��اي سازمان هاي اقتصادي اس��تان هرمزگان براي 
حضور در نمايشگاه اختصاصي هرمزگان در خصب و اواخر سال ۹۴ 
انجام شد. متعاقب آن پنج شنبه ششم مرداد، كشتي حامل 66 نفر از 
گردشگران كشور عمان به قشم آمدند و پس از بازديد از جاذبه هاي 

گردشگري اين جزيره، به عمان بازگشتند. 
به گفته صباغي زاده، مس��افت دريايي قش��م تا خصب بر اساس مدل 
كشتي، بين دو تا ۲/۵ ساعت است كه فاصله نزديكي به شمار مي آيد. 
همچنين بر اس��اس تفاهم هاي صورت گرفته و ب��راي آينده نزديك، 
مسافران ايراني مي توانند تا 1۵ روز بدون نياز به دريافت ويزا در خصب و 
مسافران عماني نيز همين مدت در قشم گردش كنند. اگر مسافران اين 
دو كشور خواستند به ساير مناطق كشور مقابل سفر كنند، مي توانند از 
طريق نمايندگي هاي وزارت خارجه مستقر در اين دو منطقه، تقاضاي 
خود را مطرح و اقدام به دريافت ويزا كنند. گفتني است ايجاد اين خط 
كشتيراني از سال 1۳۹۰ مورد نظر دو كشور بوده كه پس از پنج سال 
پيگيري مقام هاي دولتي و فعالان خصوصي دو كشور، به نتيجه رسيد. 
با برچيده شدن برخي مشكلات فني و تشكيلاتي اسكله بهمن و آماده 
شدن امكانات لازم، اين خط كش��تيراني مي تواند علاوه بر رفت و آمد 
افراد نسبت به جابه جايي خودروها نيز اقدام كند. اين خط كشتيراني در 

هر هفته دو بار بين قشم و خصب در رفت و آمد است.

  گزارش    یک

  دولت به هر كيلو برگ سبز چاي 11۰۰ تومان يارانه مي دهد
  دو نمايندگي جعلي آيفون هاي گارانتي دار پلمب شدند

  خريد يك ميليارد و ۸۰۰ ميليون ريال كارت هديه با پول متقاضيان 
مسكن مهر در قزوين

  بانك مركزی: ۳ هزار ميليارد تومان به ۴ هزار توليدكننده وام داديم
  سرقت 6 ميليارد تومان از تجهيزات مخابرات در سه ماه

  خسروتاج: دو ماه تا پايان ادغام اتحاديه هاي همسان
  برگزاري مجامع بانك ها در انتظار توافق بانك مركزي و وزارت اقتصاد

   ايران تنها يك درصد از بازار روسيه را در اختيار گرفت

زهرا   چيذري
  گزارش  2


